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De fractie heeft de volgende vragen:

Vorig jaar gingen de kermissen in Roosendaal en Wouw niet door. Uw college vond dat de risico's bij
doorgang van dergelijke evenementen te groot zijn voor de volksgezondheid. Begrijpelijk. Zo trekt de
kermis in Roosendaal ieder jaarduizenden mensen (ruim 150.000 passanten).

Onze fractie is benieuwd of de kermissen dit jaar doorgang vinden en in welke vorm

1. Gaan de kermissen in Roosendaal en Wouw dit jaar door?

Vorig jaar gaf het college aan dat: 'gezien de onvoorspelbare publieksstromen, in combinatie met een
aantal 'knelpunten' op het kermisterrein, verwachten we dat 1,5 meter afstand op veel plekken niet
kan worden gewaarborgd.'

2. Mocht het antwoord op vraag 1 ja zijn, dan mogen wij u vragen hoe u het bovenstaande gaat
organiseren. Hoe gaan de kermissen de publieksstromen in goede banen leiden en de 1,5 meter
afstand (die nog steeds geldt) borgen?

De horeca op de Markt in Roosendaal ziet het niet zitten om hun terrassen af te breken ten faveure
van de kermis. De horeca is immers een flinke tijd dicht geweest en het wisselvallig weer in de zomer
heeft nog geen topterrasseizoen opgeleverd. Hopelijk wordt het de komende weken en dus
september nog beter. De horeca heeft u al benaderd met de vraag hoe de kermis in Roosendaal
wordt vormgegeven.

3. Mocht het antwoord op vraag 1 ja zijn, hoe gaat u om met de terrassen op de Markt in
Roosendaal?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Ja, kermissen gaan door. De landelijke richtlijnen als doorstroomevenement zullen van

toepassing zijn om de kermissen te kunnen laten plaats vinden.

De kermis zal georganiseerd worden volgens de richtlijnen als een doorstroomevenement.

Hiervoor worden o.a. hekwerken, druktetellers, maximale aantal personen per plein en controle

bijde ingang door beveiligers uitgevoerd.

ln een gesprek met de Horeca en de kermis heeft de horeca een aantal voorstellen gehad om

gebruik te maken van alternatieve locaties in de binnenstad. Uiteindelijk is er met instemming

van de horeca in de St. Jan kerk en uitbreiding van buitenterrassen tussen kerk en apotheek

ingestemd als alternatieve locaties.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


